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Beste Uddelenaars. Voor u ligt de eerste nieuwsbrief van 2023. Zoals u weet proberen we u via
www.uddel.info, mail en deze nieuwsbrieven op de hoogte te houden van onze activiteiten. Maar
schroom ook niet om uw wensen, vragen, opmerkingen en commentaar aan ons te sturen. We
worden graag gevoed met informatie! 

In deze nieuwsbrief is er aandacht voor de verkiezingen en onze ledenvergadering. Daarnaast zijn
de commissies aan de slag gegaan met verkeer en groen. Dit blijven hoofd- en hardnekkige thema’s
om gewenste resultaten te boeken. 

Uiteraard staan alle ontwikkelingen rondom de gebiedsvisie en het Nationaal Programma Landelijk
Gebied niet stil. De afgelopen maanden waren hieromtrent wat rustig maar, deze zomer en najaar
zal hier weer volop aan worden doorgewerkt. 

Namens mijn mede-bestuursleden wens ik u allemaal een hele mooie zomer! 

Frank van de Kolk, Voorzitter

V O O R W O O R D

V E R K I E Z I N G S D E B A T  

Afgelopen februari heeft Uddels Belang een zeer geslaagd verkiezingsdebat georganiseerd. Twaalf partijen
deden mee aan dit debat, voorafgaand aan de verkiezingen van Provinciale Staten.
 
Belangrijke thema’s voor GEUS en Uddel werden besproken. Politici konden hun mening laten horen en
inwoners hun vragen stellen. De opkomst was groot. 

De uitslagen van de verkiezingen zijn landelijk gezien verrassend geweest en laten goed zien wat er leeft
onder de bevolking. Nu tijd voor daden en realistische bijsturing van beleid. 

Uddels Belang probeert nauw contact te houden met het nieuwe provinciebestuur. Zij zullen de komende
jaren cruciaal zijn voor de toekomst van enclave GEUS. Inmiddels heeft een eerste delegatie ook GEUS
bezocht om zich te laten informeren over natuurbeheer en landbouw. Daarnaast is nadrukkelijk aandacht
gevraagd voor leefbaarheid. 

http://www.uddel.info/


Op 4 april heeft Uddels Belang haar jaarlijkse ledenvergadering gehouden. Er waren circa 40
mensen aanwezig om te horen wat het bestuur had mee te delen. Na de pauze werd een
presentatie Veilig Buitengebied verzorgd door Anton Jansen, namens PVO-Oost Nederland 

Na een kort welkom door de voorzitter, Frank van de Kolk, werden de agendapunten afgehandeld.
Uddels Belang communiceert sinds een aantal jaren regelmatig via nieuwsbrieven met haar leden en
niet-leden. Er zijn zoveel ontwikkelingen dat het belangrijk is om iedereen “bijgepraat” te houden. 
Uddels Belang is afgelopen jaar gegroeid met 20 leden, dankzij een ledenwerfactie op de
wintermarkt. De voorzitter vraagt applaus voor alle bestuursleden voor hun inzet voor Uddel. 

Uddels Belang is financieel gezond. Alhoewel de “vaste” subsidies van de gemeente zijn
gereduceerd, wordt via sponsoring vanuit het bedrijfsleven bijgedragen aan “Kleur in het Dorp”.
Daarnaast stelt het bestuur aan de leden voor de jaarlijkse contributie te verhogen naar € 12,50 per
lid per jaar. Dit voorstel wordt door de vergadering aangenomen. 

Tijdens deze ledenvergadering wordt Maaike van Rijswijk unaniem gekozen tot nieuw bestuurslid. 

Er is een begin gemaakt met de uitvoering van punten uit de Vitaliteitsagenda. Hiervoor zijn o.a. de
werkgroepen Veilig Verkeer Uddel en Groen opgericht. Zij zullen zich richten op deze specifieke
thema’s. Inwoners worden opgeroepen vooral ook contact op te nemen om zaken onder de
aandacht te brengen. De groepen streven naar een veiliger, mooier en groener Uddel. 
Uddels Belang is nog steeds actief betrokken bij Living Lab GEUS. Living Lab GEUS zal vanaf dit
voorjaar het formele orgaan zijn om de gebiedsvisie en de gebiedsplannen te gaan maken. Een
samenwerking tussen Garderen, Elspeet, Uddel en Speuld en hun respectieve gemeenten. 

De voorzitter benoemt de diverse parkeerproblemen in Uddel. Het aantal auto’s is enorm
toegenomen in de laatste jaren. Het aantal parkeerplekken niet. Desondanks wordt iedereen
opgeroepen FATSOENLIJK te blijven parkeren, zoveel mogelijk op de daarvoor aangewezen
plekken. Komend jaar zal hier vanuit Uddels Belang in samenwerking met gemeente Apeldoorn ook
meer aandacht aan gegeven worden. We moeten met elkaar Uddel fatsoenlijk, veilig en leefbaar
houden. En dat betekent soms dat je 100 meter verder moet lopen naar je geparkeerde auto! 

Na de pauze is er een interessante presentatie van PVO Oost Nederland waar nadrukkelijk de
gevaren en verleidingen van de drugscriminaliteit worden geschetst. Het kan dichterbij zijn dan je
denkt. En realiseer je, dat met het gebruiken van een enkel pilletje of snuifje er een heel crimineel
systeem in stand wordt gehouden, die niet terugdeinst voor een mensenleven. Waakzaamheid met
en voor elkaar is geboden. 
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Regelmatig krijgen bestuursleden van Uddels Belang vragen en opmerkingen over parkeren.
Parkeeroverlast is inmiddels een bekend fenomeen in Nederland en gaat ook Uddel niet voorbij.
Door het toegenomen autobezit zijn in veel wijken het aantal parkeerplaatsen onvoldoende. En dan
hebben we in Uddel nog geluk dat veel mensen een eigen oprit hebben. De bedoeling hiervan is dat
deze zoveel mogelijk gebruikt wordt om eigen auto’s te parkeren. 

Parkeeroverlast heeft ook vaak te maken met het feit dat mensen liever niet te ver lopen naar hun
auto. Ik denk dat we allemaal weten welke locaties hiermee bedoeld worden.  
Parkeren is een aandachtspunt wat Uddels Belang bespreekt met de gemeente. Bij serieuze
knelpunten proberen we ook oplossingen te bedenken. Denk aan inruilen van groen voor
parkeerplaatsen. Maar ook dit heeft voor- en nadelen. Of parkeren op de voetpaden! Maar
parkeren op een provinciale weg is ook niet ideaal. 

Het belangrijkste hier is. Heb begrip voor elkaar! En geef oudere mensen of mensen die slecht ter
been zijn de kans om dichter bij huis te parkeren. Jonge benen lopen makkelijker en verder. 

P A R K E E R O V E R L A S T  

L I V I N G  L A B  G E U S

Inmiddels zijn we bijna twee jaar onderweg met Living Lab GEUS. Wat begon als informele, vrijblijvende
samenwerking tussen gemeenten, provincie en waterschap zal deze maand worden omgezet in een formele
samenwerking. Provincie Gelderland en de vier gemeenten (Barneveld, Nunspeet, Apeldoorn en Ermelo)
werken nu formeel samen aan een gebiedsvisie voor de enclave.  

Dit betekent, aldus Patrick Hulshof, niet dat alle voorgaande werk voor niets is geweest. Alle reeds
verzamelde informatie wordt meegenomen en verwerkt in de visie. Belangrijker is dat door deze formele
samenwerking ook onmiddellijk gewerkt wordt aan het Nationaal Programma Landelijk Gebied (NPLG).  

De komende maanden zullen er nogmaals intensieve gesprekken worden gevoerd over economisch
perspectief voor de landbouw, economisch perspectief voor recreatie, herstel natuur en watersystemen,
leefbaarheid en identiteit. Uddels Belang zal aanschuiven in de werkgroepen leefbaarheid en economisch
perspectief voor de landbouw. Vanuit LTO, Ondernemersverenigingen en andere Dorpsverenigingen zullen
vertegenwoordigers aansluiten. 

Doel is om te komen tot een gezamenlijke visie die spoedig gepresenteerd kan worden. Ondertussen zal ook,
waar dit kan, al met projecten gestart worden om o.a. woningbouw op gang te krijgen. 



U P D A T E  G R O E N C O M M I S S I E

Afgelopen periode is de
groencommissie een aantal keer bij
elkaar geweest. Eerst natuurlijk om
kennis met elkaar te maken en te
bespreken op welke manier we
deze commissie goed kunnen laten
werken en zaken die spelen uit het
dorp op een goede manier kunnen
oppakken. Ook heeft er een
kennismaking met de gemeente
plaatsgevonden. De punten die
momenteel vanuit de
groencommissie aandacht hebben
zijn oa:

- Zwerfafval
- Ondergrondse afvalbakken
- Speelveldjes en speeltoestellen
- Bloemperken en wildbloemen
plan Aardhuis
- Essenkamp in combinatie met
commissie verkeer 

We houden jullie op de hoogte en
mochten jullie vragen hebben of
zaken waar je tegenaan loopt,
neem gerust contact met ons op!

U P D A T E  V E R K E E R S C O M M I S S I E
Afgelopen periode is ook de werkgroep verkeer een aantal keren bij elkaar geweest. Er zijn een aantal belangrijke
onderwerpen rondom verkeer en veiligheid die aandacht vragen. Dit moet in overleg met gemeente en provincie.
Zonder deze support is er niets mogelijk!

De volgende zaken zijn besproken:
-Onderhoud en inrichting N310: Aangegeven is dat, zoals het er nu uitziet, het nog een aantal jaar gaat duren.
Contact met de regio coördinator Mobiliteit is gelegd en zodra hier meer duidelijk over wordt, brengen we jullie op
de hoogte. Maar de provincie is niet voornemens grote aanpassingen te doen, voorafgaand aan gepland groot
onderhoud over een aantal jaren.
-Veiligheid en parkeren aan de Essenkamp. Dit wordt momenteel besproken met gemeente Apeldoorn

Ook zijn er al een aantal zaken gerealiseerd:
-Op de Elspeterweg, vanaf Elspeet gezien, zijn er bij de ingang van de bebouwde kom witte strepen geplaatst. 
-Daarnaast heeft de gemeente aangegeven materiaal beschikbaar te willen stellen (kleding/ bebording) voor
eventuele inzet van klaar-overs bij de Elspeterweg (richting school). Ouders zullen hierin dan vanzelfsprekend een
belangrijke rol in moeten gaan spelen. Uddels Belang adresseert dit richting de Prins Willem Alexanderschool om te
kijken wat de mogelijkheden zijn.
-Snelheid op de Elspeterweg en Garderenseweg is zeker een issue. De provincie zal dit nogmaals inbrengen bij de
politie. Bij een volgende inventarisatieronde zal deze weg ook op de lijst komen voor een flexibele flitspaal. Datum
nog onbekend.

O P R O E P !

 Zoals jullie wellicht hebben gezien
zijn inmiddels de bekende
bloembakken weer in het dorp
geplaatst.
We zijn blij met onze groep
vrijwillige watergevers die met
regelmaat zorgen dat de bloemen
kunnen bloeien.

Vanwege de droogte zijn we op
zoek naar extra vrijwilligers! 

Ben of ken jij iemand die graag
zorgt voor een beetje kleur in
Uddel en wekelijks tijd heeft een
rondje water te geven, neem dan
contact op via

secretaris@uddelsbelang.nl



H E E F T  U  V R A G E N / O P M E R K I N G E N  O V E R  D E Z E  N I E U W S B R I E F
O F  O V E R  D E  I N H O U D ,  N E E M  D A N  C O N T A C T  M E T  O N S  O P
V I A :  S E C R E T A R I S @ U D D E L S B E L A N G . N L

Bestuur: Frank van de Kolk, Henri Kok, Chris van de Boom, Arend Versteeg,
Reinard Schouten, Peter Kok, Maaike van Rijswijk

H E T  B E S T U U R  V A N  U D D E L S  B E L A N G  W E N S T  U  E E N  F I J N E  
Z O M E R V A K A N T I E !


